



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



Sammanträde nr 7

Datum och tid: 2019-01-10 kl. 19.00–21.00
Plats: H8C, Martin Hellström

Närvarande:

Per Löfgren	PL	Ordförande
Matthias Schmitz	MS	Kontaktmannaansvarig
Jani Silvén	JS	Ekonomi
David Lisborg	DL	Sekreterare + utskick + hemsidan
Martin Hellström	MH	V. ordförande
Maria Rubio	MR	Grannsamverkan

Ej Närvarande:

Frida Stålberg	FS	Suppleant
Magnus Karlsson	MK	Vicevärd
Mikael Hjelm	MHJ	Vicevärd

§84 Mötets öppnande:
PL öppnade mötet.

§85 Val av justeringsman:
Att justera dagens protokoll valdes MS tillsammans med ordförande.

§86 Fastställande av dagordning:
Dagordning godkändes.

§87 Genomgång av föregående protokoll:
Protokoll nr 6.

Rapport från områdesansvariga:

§88 Ekonomi - JS:
Ekonomi ser ut att följa det vi planerat för men är inte helt klart för bokslut.

§89 Panncentralen - MS:



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



Inspektion gjord av Lerums kommun där inga anmärkningar framförts men inväntar slutrapport.

§90 Underhållsgrupp – MS, PL & DL & Vicevärdar:
Takarbeten fortsätter under året. Utöver de planerade 3 taken tillkommer 2 tak till.
En genomlysning av brunnar i området och kulvertar mellan fastigheterna bör under året kontrolleras och utvärderas.

§91 Kommunikation & Media – DL, FS, PL:
Inget nytt.

§92 Vicevärd – DN & MHJ:
Inte medverkande.

Projektarbetsgrupper:

§93 Utemiljö-grupp – MH, MR, FS:
Ingen ny status.

§94 Elbilsgrupp – MS, PL, FS och MHJ:
Serviserna är kopplade och klart i mitten av december. Kvarstår lite markarbeten samt asfaltering. MS fortsätter kontakten med Lerums kommun kring fakturor samt slutförandet av projektet. Systemet är fullt fungerande sedan mitten av december 2018. MS ska ta fram debiteringslösningförslag för nästa årsmöte att rösta på. Fram till årsmötet tar vi 100kr för laddhybrid samt 200kr för en ren elbil.

Övriga frågor:

§95 Lekplatsgruppen – Maria Rubio, Sara Kruskopf, Annika Svensson, Alexandra Jonasson, Helena Ernstson och Jannica Lindelöf.
Vi diskuterade det förslag som lagts fram samt det offertförslag vi fått från HAGS.
Vi ska informera området i en humla samt ta beslut på årsmötet.

§96 Arvoden
Vi fördelade arvoden inom styrelsen, diskuterad kring en eventuell höjning samt en bokslutspost i budget.



Protokoll styrelsemöte Humlevägens anläggningssamfällighet



- §97 Humla/utskick:
En humla med info kring lekplats, takarbeten är planerad.
- §98 Nästa möte:
7/2-19 19:00 på G7B.
- §99 Avslutning:
PL avslutade mötet och tackade för kaffe/te med dopp.

Per Löfgren

David Lisborg

Martin Hellström